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ELTE Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat
Elnökválasztó Küldöttgyűlés

Jegyzőkönyv
ELTE Kőrösi Csoma Sándor Kollégium, 1118 Budapest, Dayka Gábor utca 4.

D-035-ös terem (Lepény)
2023. 11. 14. 20:00

Az ülést vezeti: Árva Zsófia
A jegyzőkönyvet vezeti: Juhász Enikő

Résztevők

A jelenlévők listája a jegyzőkönyv végén, csatolmányként megtalálható.

Napirendi pontok

1. Elnöki beszámoló2. Kabinet tagjainak beszámolója3. A KolHÖK elnökének és alelnökének megválasztása4. A KolHÖK delegáltjainak és póttagjainak megválasztása az Egyetemi HallgatóiÖnkormányzat Küldöttgyűlésébe5. Felvételi Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása6. Az Ellenőrző Bizottság elnökének megválasztása7. Egyebek
Árva Zsófia 20:05-kor megnyitja az ülést

Árva Zsófia köszönti a jelenlévőket, ismerteti az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. Elsőkörben mandátumellenőrzést kér.
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Mandátumellenőrzés: 14 mandátumból 14-et felvettek, így az ülés határozatképes.

Árva Zsófia ezután felkéri Juhász Enikőt jegyzőkönyv vezetésre, aki elfogadja. Szavazást kérróla.
Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

Árva Zsófia jelzi, hogy az ülésről hangfelvétel készül. Szavazást kér róla.

Elfogadja: 12 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 2 fő

Árva Zsófia a vendégeknek tanácskozási jogot szavaztat.

Elfogadja: 12 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 2 fő

Árva Zsófia ismerteti a napirendi pontokat, amelyek az Elnöki beszámoló, Kabinet tagjainakbeszámolója, a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat (a továbbiakban: KolHÖK) elnökének ésalelnökének megválasztása, a KolHÖK delegáltjainak és póttagjainak megválasztása azEgyetemi Hallgatói Önkormányzat (a továbbiakban: EHÖK) Küldöttgyűlésébe, a FelvételiBizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása, az Ellenőrző Bizottság (később csak EB)elnökének megválasztása és Egyebek. Megkérdezi, hogy van-e módosító javaslat, amelyre nemérkezik válasz. Szavazást kér a napirendi pontokról.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
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Tartózkodik: 0 fő

1. napirendi pont
Elnöki beszámoló

Árva Zsófia felkéri Kiss Virág Tamarát beszámolójának ismertetésére.

Kiss Virág Tamara köszönt mindenkit, megköszöni a megjelenést. Ismerteti, hogy az elnöki,alelnöki és kabineti tagok beszámolója előzetesen kiküldésre került. Szeretné, ha csak abeszámolók kiegészítése, kérdésre válaszolás és szavazás történne, amennyiben mindenkielfogadhatónak tartja. Annyival egészíti ki a beszámolóját, hogy november 2-án részt vett aMárton Áron Kollégium és Szakkolégium nyilvános átadóján. Már több, mint 900 férőhellyelüzemelnek. A legutóbbi Küldöttgyűlés óta más nagy esemény nem történt, ezért ennyivelszerette volna kiegészíteni. Várja a kérdéseket.

Árva Zsófia megkérdezi van-e kérdés, majd szavazást kér.

Elfogadja: 13 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 1 fő

2. napirendi pont
Kabinet tagok beszámolója

Árva Zsófia megkéri a tagokat a beszámolók ismertetésére és a kiegészítésre.

Kiss Virág Tamara felkéri Bíró-Markovics Dánielt, ha szeretné egészítse ki a beszámolót.

Bíró-Markovics Dániel köszönti a jelenlevőket, jelzi, hogy a program terven is változtatott azelmúlt félévben végzett tevékenységével. Nem akar kiegészíteni, mivel nem történt a kiküldésóta olyan, ami említésre méltó. Szívesen válaszol a kérdésekre.

Kiss Virág Tamara szavazást kér.
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Elfogadja: 11 fő
Elutasítja: 2 fő
Tartózkodik: 1 fő

Kiss Virág Tamara felkéri Ribly Zitát.

Ribly Zita üdvözöl mindenkit. Kiegészíti a beszámolót egy múlt héten megtartott ELTEroadshow-val, amely Hódmezővásárhelyen volt. Öt ember érdeklődött a kollégiumokkalkapcsolatban, őket tájékoztatták a szükséges információkkal.

Kiss Virág Tamara kérdezi van-e kérdés.

Kocsis Márk János megkéri Kiss Virág Tamarát, hogy a referensi pozíció is legyen mellébemondva a nevekkel.

Kiss Virág Tamara hozzáfűzi, hogy Ribly Zita Szervezeti működésért felelős referens.Szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara következőnek Vörös Dominikot, Szakkollégiumokért felelős referenst,kéri meg a beszámoló kiegészítésére.

Vörös Dominik nem szeretné kiegészíteni. Jelzi a szakkollégiumoknak, hogy innentől BercziZoltán fogja folytatni a szakkolégiumokkal való kapcsolattartást.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e kérdés.

Szirányi Péter jelezte, hogy olvasta a beszámolót.
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Kiss Virág Tamara közbeszól, megkéri, hogy mondja el ki ő a jegyzőkönyv miatt.

Szirányi Péter megnevezi magát. Megkéri Vörös Dominikot, hogy nevezzen meg a 3 dolgot,amit az elmúlt időszakban a szakkollégiumokkal való kapcsolattartás fejlesztéséért és aszakkollégiumokkal való együttműködésért tett, mint Szakkollégiumi referens.

Vörös Dominik terve az volt, hogy nyáron leköszönjön, viszont nem érkezett jelölés a pozícióbetöltésére. Azóta takaréklángon végezte a dolgát, ezt tudja is. Olyan értelemben nagyon sokatnem fejlődött, viszont a megkeresésekre válaszolt, mint legutóbb az Eötvös József Collégiumkérdésére is. Fejlesztési keret kapcsán volt szüksége valamire. Tudja, hogy nem tett most sokmindent, de részben ezért is köszön le. Berczi Zoltánt lehet keresni proaktív javaslattal a jövőrenézve, hogy hogyan lehetne több tartalommal megtölteni a kapcsolatot.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e még kérdés.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 8 fő
Elutasítja: 6 fő
Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara felkéri Bulla Vanda, Kulturális- és rendezvényekért felelős referenst.

Bulla Vanda üdvözli a jelenlévőket és nem szeretné kiegészíteni beszámolóját. A kérdéseketszívesen várja.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e valakinek kérdése.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
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Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara felkéri Szalai Vivient, Esélyegyenlőségi- és szociális referenst.

Szalai Vivien is köszönt mindenkit. Nem kiegészíti ki a beszámolóját.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e kérdés.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara Jónás Leventét, Külügyekért felelős referenst kéri fel.

Jónás Levente is üdvözöl mindenkit. Kibővít azzal, hogy aznap, november 14-én részt vettegy EHKB gyűlésen. Várja a kérdéseket.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara Dósa Kleont, Utánpótlésképzésért felelős referenst szólítja fel.

Dósa Kleon jó estét kíván és nem egészít ki beszámolóját.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e kérdés.
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Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara Orcsik Dávidot, Tanulmányi rendszerért és informatikai ügyekért felelősreferenst kéri meg a beszámolójának kiegészítésére.

Orcsik Dávid köszön és nem szeretne kiegészíteni.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e kérdés.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara Géczy Patrik Gábort, Tudományos ügyekért felelős referenst kéri meg akiegészítésre.

Géczy Patrik Gábor kiegészíti annyival, részt vett Kiss Virág Tamarával a MÁSZ átadón éső is volt a hódmezővásárhelyi roadshow-n. Saját hatáskörben indított egy adománygyűjtéstárvaházaknak adománygyűjtés a Vezér úti Kollégiumban, ezzel kapcsolatban pedig szeretnebeszélni a Diákbizottsági elnökökkel. Megkérdezi van-e kérdés.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
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Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara Berczi Zoltánt, Sportreferenst kéri meg a beszámolójának kiegészítésére.

Berczi Zoltán üdvözöl mindenkit, ő sem szeretne kiegészíteni. Várja a kérdéseket.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e kérdés.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

Kiss Virág Tamara Juhász Enikőt, Titkárt kéri meg utoljára a beszámolójának kiegészítésére.

Juhász Enikő üdvözöl mindenkit és nem szeretne kiegészíteni. Várja a kérdéseket.

Árva Zsófia szavazást kér.

Elfogadja: 14 fő
Elutasítja: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

3. napirendi pont
Elnök és alelnök megválasztása

Árva Zsófia ismerteti, hogy egy érvényes jelölés érkezett be az Ellenőrző Bizottsághoz KissVirág Tamara elnökjelölt és Ribly Zita alelnökjelölt személyében. Felkéri őket a programjukismertetésére.
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Kiss Virág Tamara bemutatkozik. Programjának nagy része az előzetes terveiről szólt, ezeketmár az előző programja során is meg szeretett volna valósítani. Ezek a tervek félig folyamatbanvannak vagy nem kerültek még megvalósításra. Ilyen a KolHÖK social media platformjainakangol nyelvű változata, külföldi hallgatók integrációja a kollégiumi életbe, illetve, amit nagyonfontosnak tart, a Márton Áron Kollégiumban az érdekképviselet kialakítása. Ezen felül mégkifejezetten fontos az utánpótlásképzés, erre nagy hangsúlyt kell fektetni. Ebben szeretné Kleonés a többiek segítségét kérni. Röviden ennyit szeretett volna mondani.

Árva Zsófia megkérdezi van-e kérdés.

Kocsis Márk János kérdése, hogy Kiss Virág Tamarának mi az álláspontja az EHÖK azonmotivációja iránt, hogy inkább egy egységes érdekképviselet szerv legyen és a KolHÖK is azEHÖK alá tartozzon vagy mint önálló HÖK működjön tovább.

Kiss Virág Tamara meséli, hogy legutóbb tavasszal volt róla szó. Akkor próbáltak rá egykompromisszumos megoldást találni, viszont ott félbe is maradt. Akkor elmondta VargaRékának az álláspontját. Szeretné, ha a KolHÖK megmaradhatna úgy, ahogy van és ezttovábbra is tartja. Szívesen beszél róla, mert kommunikálni kell, amennyiben felmerül egyilyen, nem pedig elengedni.

Kocsis Márk János köszöni a választ.

Kiss Virág Tamara kérdezi van-e más kérdés.

Árva Zsófia a Szavazatszedő és Számláló Bizottságba (a továbbiakban: SZSZB) szeretne kéttagot. Jelölni szeretné dr. Krasz Pétert, aki elfogadja és Kis Zsanettet, aki szintén elfogadja. Őkhárman fogják alkotni az SZSZB-t. A szavazás menete alapján minden mandátummalrendelkező személy fog kapni egy szavazólapot, amelyen az elnök- és alelnökjelölt listáraszavazhat. A jelölt neve mellett van egy négyzet, amibe egy X-t kell tenni, ha támogatják.

Ribly Zita a jövőre tekintve, mivel két új tagnak fog két tisztséget átadni, a tervei közé aztszeretné főként berakni, hogy nagyon jól fel tudja készíteni őket, emellett szeretné aszakkollégiumokkal javítani a kapcsolatot. Bármilyen problémával és kérdéssel kereshetikmajd őt.
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Árva Zsófia jelzi, hogy az SZSZB fogja kiosztani a szavazólapokat. Ennél a napirendi pontnála regnáló elnöknek nincsen szavazati joga, ezért most 13 mandátum lesz. Megkéri az elsőszavazót, hogy az asztalon lévő urnát nézze meg, üres-e.

dr. Krasz Péter megkérdezi van-e olyan, aki még nem adta le a szavazatát.

Lezajlik a szavazatok számlálása.

Árva Zsófia ismerteti az eredményeket. 13 szavazat érkezett be, ebből 10 érvényes, 3érvénytelen. 10 igen és 0 nem szavazat érvényes. Kijelenti, hogy az új elnök Kiss Virág Tamara.

4. napirendi pont
Delegáltak és póttagok megválasztása az EHÖK Küldöttgyűlésbe

Árva Zsófia jelzi, hogy most kettő szavazólapot kapnak, az egyiken a delegáltak szerepelnek,a másikon a póttagok. Az embereket felszólalás formájában fogják jelölni.

Kiss Virág Tamara jelöli Géczy Patrik Gábort és Juhász Enikőt delegáltnak, póttagnak pedigBulla Vandát és Dósa Kleont.

Árva Zsófia megkérdezi van-e másnak jelöltje. A szavazólapokat ki fogják ismét osztani. Azeljárás ugyanaz. Megkérdezi, van-e aki még nem adta le vagy csak egyet adott le.

dr. Krasz Péter megkérdezi mindenki két lapot kapott-e.

Árva Zsófi megkérdezi mindenki leadta-e.

Lezajlik a szavazatok számlálása.

Árva Zsófia ismerteti az eredményeket. A delegáltakra 14 szavazat érkezett, ebből 12 érvényes,2 érvénytelen. Juhász Enikőre 12, Géczy Patrik Gáborra 11 szavazat érkezett. A póttagokra 13szavazat érkezett, amelyből 10 érvényes és 3 érvénytelen. Dósa Kleon 10, Bulla Vanda 9szavazatot kapott. Ezzel a tagok meg lettek választva.
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5. napirendi pont
Felvételi Bizottság tagjainak megválasztása

Árva Zsófia kérdezi kinek van jelöltje.

Kiss Virág Tamara Szalai Vivient, Dósa Kleont és Orcsik Dávidot tagként, póttagként pedigBerczi Zoltánt és Géczy Patrik Gábort jelöli.

Árva Zsófia kérdezi van-e másnak jelöltje. Ismét két lapot kapnak, jelezze, akinek nincs annyi.Kis idő múlva megkérdezi van-e valakinél még szavazólap.

Lezajlik a szavazatok számlálása.

Árva Zsófia ismerteti az eredményeket. 14 szavazat érkezett be, amelyből 11 érvényes és 3érvénytelen. Dósa Kleon 11, Orcsik Dávid 10 és Szalai Vivien 10 szavazatot kapott. Apóttagokra is 14 szavazat érkezett, amelyből 13 érvénye és 1 érvénytelen. Berczi Zoltán 13,Géczy Patrik Gáborra 10 szavazat érkezett. A tagok meg lettek szavazva. 10 perc technikaiszünetet hirdet.

Szünet vége

6. napirendi pont
Az EB elnökénekmegválasztása

Árva Zsófia mandátumellenőrzést kér.

Mind a 14 mandátum megvan.

Árva Zsófia megkérdezi valaki szeretne-e jelölni. Miután nem érkezett válasz, ő VörösDominikot jelöli.
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Kocsis Márk János megkéri Vörös Dominikot, hogy mondjon pár szót.

Vörös Dominik mesél arról ki ő illetve, hogy Kiss Virág Tamarával beszéltek erről alehetőségről és egyeztettek Árva Zsófiával is. Kiemelte az alapvető feladatokat, egy technikaiellenőrző, operatív feladat, illetve végzős jogászként úgy gondolja, hogy a szabályzatokkal isjól meglenne. Úgy érzi neki ez beleférne az életébe és szívesen segítené tovább a KolHÖK-ötilyen formában a munkájában.

Árva Zsófia megkérdezi van-e valakinek kérdése. Jelzi, hogy most egy szavazólap leszkiosztva, a folyamat ugyanaz.

dr. Krasz Péter megkérdezi van-e, aki nem kapott.

Árva Zsófia megkérdezi-e valakinél még lap.

Lezajlik a szavazatok számlálása.

Árva Zsófia ismerteti az eredményeket. 14 szavazat érkezett, amelyből 11 érvényes. 9-entámogatják, illetve érkezett 1-1 szavazat még Palpatine-ra és Gyurcsány Ferencre. Kijelenti,hogy Vörös Dominik lett az új EB elnök.
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7. napirendi pont
Egyebek

Árva Zsófia kéri, hogy akinek egyebe van, előbb nevét mondja és utána az egyebét.

Kiss Virág Tamara megköszöni Bíró-Markovics Dánielnek a munkáját, mint alelnök.Referensek programjának ismertetése elmaradt. Mivel a program olvasható volt ezért aztszeretné elmondani, ki milyen pozícióban lesz. Kérdéseket feléjük nyugodtan lehet feltenni.Az előzetesen feltett programban változás volt. Vörös Dominik már nem lesz a kabinet tagja,sajnálatos módon Kecskeméti Áron is elköszönt, a Kommunikációs referensi pozíciót DósaKleon vette át, Berczi Zoltán pedig a Szakkollégiumokért felelős referensi pozíciót. BullaVanda marad Rendezvényekért felelős referens, Szalai Vivien esélyegyenlőségi és szociálisreferens, Jónás Levente Külügyekért felelős referens, Orcsik Dávid Tanulmányi rendszerért ésinformatikai ügyekért felelős referens, Géczy Patrik Gábor pedig Tudományos ügyekért felelősreferens, Juhász Enikő Titkár, Bíró-Markovics Dániel Gazdasági referens. Ha van kérdésnyugodtan tegyék fel.

Szirányi Péter egy technikai jellegű kérdést szeretne feltenni. A jövőre nézve az egyebeknapirendi pontot lehet-e pontosítani.

Kiss Virág Tamara válasza bármi beletartozik, amit nem fed le a többi pont.

Szirányi Péter érdemesnek tartja átgondolni a jövőre nézve, viszont lehetségesnek tartja, hogycsak az ő becsípődése. Berczi Zoltánt a terveiről kérdezi. Mit lát, hogy a szakkollégiumok sokhogyan látja a KolHÖK-ön belül. A Választmánya jelezte számára, hogy a KolHÖK gyűlésenvalamikor legyen szó arról, hogy mit tudunk kezdeni a közéleti ösztöndíjakkal. Jelentőselégedetlenséget szült a Választmányukon belül, mivel hatan osztoznak rajta, ami fejenkéntkevés.

Kiss Virág Tamara válasza, hogy a Közéleti ösztöndíj összegei egy éve lettek megemelve. ADiákbizottsági és Választmányi tagok 10000 forintról 20000 forintra, az elnöki ösztöndíj 35000forintról 55000 forintra, a Kabinettagsági ösztöndíjak 35000 forintról 45000 forintraemelkedtek. Érti a problémát, viszont mindenhol máshol is ez a helyzet áll fenn. A KőrösiCsoma Sándor Kollégium Diákbizottságában 24 tag van, ugyanazt az összeget osztják meg,mint bárhol máshol. Erre nem lát a közeljövőben megoldást.
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Kocsis Márk elmondja, hogy ők 12-en vannak a Diákbizottságukban. A Gólyanapokra 10000-15000 Forintot szedtek össze, amiből hoztak nekik össze egy programot. Nem tartjaigazságosnak, ha a Diákbizottság havi pár óra munkáért több pénzt kér, amikor a hallgatókranincs.

Kiss Virág Tamara köszöni az észrevételt. A kérdést fel fogja tenni, de nem látja lehetőségéta jövőben. Átadja most a szót Berczi Zoltánnak, de még szeretne beszélni utána róla.

Berczi Zoltán a programalkotás után jött létre a helyzet, közben a Bibó István Szakkolégiumtagja lett. Ez egy nagy érv a személye mellette. Terv, hogy a tavaszi félévre a KolHÖK onlineoldala változáson fog majd átmenni. Fület szeretne létrehozni a szakkollégiumok számára, aholbe tudnak mutatkozni, képeket feltölteni és a felvételi eljárásukról mesélni. Tudományosreferenssel közös tervük, hogy a tavaszi félévre valamelyik szakkollégiumban vagykollégiumban szerveznének egy eseményt, ahol minden szakkollégiumból jelen lenne egy tag,aki ott előadna. Ez számukra egy megjelenési felület, a tavaszi felvételi eljárásuknál jópromóciós felület lehetne. Rendelkezésre akar állni arra, ha probléma lenne, ha kell átköt ahhozaz emberhez, aki ezzel foglalkozik. A párbeszédet igyekszik javítani a szakkollégiumok és aKolHÖK között, amíg a mandátuma tart. Kérdezi van-e más kérdés.

Hegedűs Sámuel érdeklődik arról, hol kereshetik majd.

Berczi Zoltán azt válaszolja, hogy a Messenger csoportban vagy a referensi emailen.

Géczy Patrik Gábor kiegészíti az előbb elhangzottakat. Olyan terv is van még, aholszakkolégiumok Választmányait megkérik arra, hogy legyen egy tag delegálva, akivel végigjárják a szociális kollégiumokat promóciózáshoz, új tag toborzáshoz.

Juhász Enikő közbeszól, emlékeztet a nevek bemondására.

Egle Botond érti, hogy a különböző kollégiumok és szakkollégiumok eltérő taglétszámúak. Aszakkollégiumok Választmányai sokat dolgoznak, a Diákbizottságok munkájába voltlehetősége belelátni, azt tapasztalta, hogy változó a munkateher. Szakkollégiumi referensnekhetente 8-10 óra egy intenzívebb pozíció.

Kiss Virág Tamara Diákbizottságon belül is ugyanígy meg esik, saját példájából is tudjamondani, ő is volt Diákbizottsági alelnök. Sokkal több idő is volt, amit a vele járó munkábafektetett, pl.: covid kiköltöztetések. Szerinte ne a közéleti ösztöndíj legyen a motiváció az
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érdekképviseletre. Ő úgy került a kollégiumba, hogy a közösségért szeretne tenni és nem kapottérte pénzt. Érti, hogy az ösztöndíj mindenkinek segítség, próbál rá majd megoldást keresni,viszont nem tartja sem igazságosnak, sem indokoltnak, hogy kivételt tegyen, mondjuk csak aszakkollégiumokkal. Ezért van, hogy minden elnök és tag ugyanannyit kap, mindenhol.Javaslata, hogy beszéljenek össze, és kér egy kidolgozott javaslatot emailben dokumentumként.Ezt ő tovább vihetne az EHÖK számára. Tartalomnak kéri, hogy mire gondoltak, hogyanszeretnék, minden eshetőséget és ez egy közös álláspont legyen, így egységesen tudnákképviselni a felmerült problémát. Jövő hét keddig kéne ezt összerakni.

Derzsi Sándor hozzászólása alapján tavaly Választmányi tag volt, visszanézte beszélgetésközben a kifizetéseit. Az alapján volt, hogy 20000 forintot, volt, hogy 10000 forintot kapott. Ezteljesen más összeg, mint amit a most Választmányban dolgozók kapnak. Úgy vette észre, hogymegszűnt ez a mennyiségű összeg, örült is neki akkor. Szeptember, október, november felé volt10000 vagy 20000 forint fejenként, ami most visszaredukálódott arra, ami jelenleg van. Úgyveszi észre, hogy ez az inkonzisztencia, nem egyezik azokhoz képest, amit közöltek nem sokkalezelőtt.

Kiss Virág Tamara jelzi, hogy a szeptemberi kifizetés is októberben történik, így október egydupla hónap, dupla ösztöndíj érkezik. Tehát akkor nem kétszer 20000, hanem négyszer 20000forint adható októberben. Ebben a félévben úgy oldották meg, hogy minden Választmányi ésDiákbizottsági elnök ne két nevet adjon le, hanem legyen 4 név és így többen kapnakoktóberben ösztöndíjat. Azt, hogy ki kap, az az elnökök megítélése. Nincs abba beleszólása,viszont aki időben és megfelelően kitöltve adja le a kérvényt, az megkapja. Szerinte nem voltmég példa arra, hogy aki ezt megtette, nem kapta volna meg, mert ő nem akarná neki odaadnineki az ösztöndíjat, nem is teheti meg. Azóta is változatlan, lehetséges, hogy ott egy emberneve többször bekerült a listába. Nem volt olyan, hogy kétszer 20000 forint helyett négyszer20000 forint került volna kifizetésre egy normál hónapban, ami nem dupla hónap.

Szalai Vivien hozzászól azzal, hogy március is dupla hónap.

Derzsi Sándor biztos abban, hogy fel tudna hozni még hat Választmányi tagot, aki kifizetéstkapott.

Kocsis Márk János közbeszól azzal, hogy tehát havi 40000 forintot kap egy Diákbizottságvagy Választmány. Azt hogyan osztják fel maguk között, az rajtuk múlik.

Kiss Virág Tamara szeretné rövidre zárni, mivel úgy észleli, ezt nem tudják elengedni. Vagyaz email mellé vagy külön számára szeretné a hat Választmányi tagot név szerint, Neptunkóddal megnevezve, illetve Neptun képernyőfotókkal és a kérvénymellékletekkel, hogy ki volt
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ő, melyik hónapban és mikor. Így akkor utána tudnak járni a problémának, mivel, ha ez ekkoragond, utána szeretne neki menni, viszont szüksége van hozzá kiinduló pontra. Keddig szeretnéezt is kérni, hogy tudjanak valamit kezdeni vele.

Ribly Zita azt szeretné hozzáfűzni, hogy ő készítette tavaly az igazolásokat. Első félévben voltpár alkalom, hogy elfelejtette valaki leadni, meg lett akkor kérdezve, hogy le lehet-e adni ezeketduplán. Hátha emiatt volt ilyen eset.

Derzsi Sándor jelzi, hogy fog erről akkor információt gyűjteni.

Kiss Virág Tamara megköszöni. Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés.

Tóth Dominik érdeklődni szeretne, hogy tehetne-e javaslatot, mint vendég. Javaslat azelkövetkező ülésekre, hogy az alkohol legyen kitiltva. Egy színvonalat megérdemel az ülés.Illetve, bár ezt alapvető illemnek tartja, legalább a mandátummal rendelkező tagok részéről,vagy az, hogy nem néznek a telefonjukra, mivel látta hátulról, hogy sokat nézik és nemfigyelnek az eseményekre, vagy pedig, ha nem alapvető gond, kapcsolják ki a készülékeket.Esetleg felszólítani őket az ülés elején erre - mivel nem egy előadás, ahol a hátsó sorban túlkéne élni egy láttamozással egy laptopon a katalógust. Megköszöni a figyelmet.

Kiss Virág Tamara megköszöni.

Szirányi Péter azt mondja, hogy mint mandátummal rendelkező tag a telefonját nézte, illetvesört is fogyasztott. A házi hagyományaikat vitte a gyűlésre, lehetségesnek tartja, hogy rosszhagyományok, de a Közgyűléseken mindig szokott egy-egy sört inni. Elnézést kér attól, akineka lelkiismeretét megsértette vagy a demokratikus kultúra iránti vágyát ezzel sárba tiporta volna.Azt gondolja saját részéről, és ezzel nem megbántva senkit, hogy ők a KolHÖKtevékenységében viszonylag szőr mentén vesznek részt, ezzel nincsenek a fő sorában annak,ami történik. Eljönnek, mivel mandátummal rendelkeznek, illetve kötelező, mivel kötelező,mert a szervezeti egysége, egy részönkormányzata a KolHÖK-nek. Úgy gondolja, hogymegszavaznak majdnem mindent, ami kapcsolódik a KolHÖK munkájához, szándékosan nemhátráltatják azt, mert nem látja annak semmi értelmét, hogy megtegye azt olyanokban, amiheznincs közük. Amihez van közük, abban ő felszólalt, felkészült. Amihez neki, illetve aszakkollégiumoknak érdeke fűződik, ahhoz a témához hozzászólt, szerinte konstruktívan. Egykonstruktív hozzászólás legitimációját nem vonja kétségbe az, hogy megivott-e egygluténmentes IPA-t a felszólalások közben vagy sem. Illetve az sem, hogy nyitva volt-e atelefonján a Választmányával megnyitott chatje avagy sem. Az ő érdekeit is képviseli nyilván,vagy hogy a kezében nyitva van-e a büntetőeljárásról szóló 2017. évi XCVII. (sic!) törvény,amiért elnézést kér, zárthelyi dolgozata lesz belőle. Szóval ezek olyan dolgok, amik náluk
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Közgyűlésen nem szoktak problémát jelenteni. Aki hallott már szakkollégiumi Közgyűlésről,az tudja, hogy ott is születnek érdemi döntések, ott is lefolynak érdemi viták. Annak ellenére,hogy foglalkoznak ott olyan dolgokkal, amik nem szorosan kötődnek az ülés témájához, azértcsinálnak dolgokat, csak hogy a megjegyzésre hadd reagáljon. Szerinte a vendégek, azokfigyelnek, hozzászólnak. Szerinte az első vendég ott ül mellette, aki hozzászólt a témához.Aláveti magát egy bírságnak, ha erről van szó. Ha súlyosan destruktív volt a viselkedésük azülésen, akkor bocsánatot kér, vezessük ki. Ha pedig nem volt az, akkor megkérdőjelezi afelszólalást. Elnézést kér, ha ezzel húzza az időt. Ha bármilyen más észrevétel van, arra szívesenreagál.

dr. Krasz Péter reagálna erre. Ha már így jogtudásról tetszett tanúbizonyságot tenni a kollégaés előtte súlyos pénzügyi kérdések voltak, akkor legyen szíves a Munka Törvénykönyvét isáttanulmányozni. Mivel, ha már ellenjuttatásban részesülünk, hadd tekintsük ezt valamifélemunkaviszonynak, ahová nem illik alkoholos állapotban megjelenni. Megköszöni.

Hegedűs Sámuel a telefonhasználattal szembe megy. Náluk, szintén szakkollégium kereteinbelül, a szavazás, legyen akár személyes jellegű vagy akár szabályzati jellegű döntésekről szó,anonim vagy online formában zajlanak le. Arra kíváncsi, van-e lehetőség az itteni bevezetésére.

Kiss Virág Tamara az EB-t kéri meg a válaszolásra.

Árva Zsófia elmondja, hogy a KolHÖK szabályzatban a papír alapú szavazás van benne, ezértnem csinálnak elektronikus szavazást.

Hegedűs Sámuel válasza, hogy akkor tárgytalan a kérdés.

Kiss Virág Tamara megkérdezi, hogy van-e esetleg még kérdés vagy hozzászólás.

Kocsis Márk Jánosmegkérdezi van-e lehetőség arra, hogy a hatékonyabb működés érdekébena szakkollégiumok és a szociális kollégiumok szervezeti infrastruktúráját átgondolni ésbeszélgetni arról, hogy ne így legyen, kell-e ennyi mandátum. Hanem mondjuk azt mondják aszakkollégiumok, hogy nekik nem kell ennyi mandátum, de jobban szeretnék aSzakkollégiumokért felelős referenst. Volt korábban róla párbeszéd, esetleg vissza lehetnehozni. Hátha születik jobb döntés, ami nekik is kényelmesebb, a kabinetnek is.

Kiss Virág Tamara annyit fűz hozzá, hogy alapvetően nem feltétlen tartja az ő érdekének.Amennyiben szakkollégiumi részről érkezik hozzá ilyen megkeresés, akkor elkezdenek
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dolgozni rajta. Addig ilyen irányba nem vinné el a dolgot. Amennyiben felmerül ilyen igény,keressék meg vele.

Diczkó Dalma gratulál a megválasztáshoz, sikert kíván. Nyugodtan kereshetjük őket.

Kocsis Márk János szeretné, hogy munkabizottság alakulna a Felvételi Szabályzatról, mivelkifejezetten problémás és elavult. Esetleg a következő felsős felvételi időszak előttelkészülhetne egy reformált verzió.

Kiss Virág Tamara több dolgot szeretne hozzáfűzni. Május környékén Zsófia indította el.Volt róla beszélgetés, hogyan legyen a reformálás. Nem volt aktív, abba is maradt. Azóta egyfutó projekt, ez közös EHÖK és KolHÖK részről, az aktualizálás. Szociális hátteret egyszerlehet felmérni egy félévben. Szabályzati részeket érintették már, eléggé a kezdetleges folyamat,rendszeres beszélgetés van hetente, kéthetente az EHÖK-kel. Ha elnökség is jobban szeretnebelelátni, ők is részt vehetnek.

Kocsis Márk János jelzi, hogy szeretne részt venni, mivel szeretné, ha nem kerülne bele olyan,ami az ő részükről elfogadhatatlan.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e még valaki, aki szeretne felszólalni.

Ágotai Tibor elmondja, hogy mivel Babos János igazgató úr nem tudott személyesenmegjelenni, megkérte, hogy tolmácsoljon. Köszöni a távozó kabinettagok munkáját, illetvekitartást kíván az újaknak.

Kiss Virág Tamara megkérdezi van-e még valakinek egyebe.

Árva Zsófia köszöni mindenkinek a jelenlétet.

Árva Zsófia 21:40-kor lezárja az ülés.
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P.H.

..................................... .....................................
Árva Zsófia Juhász Enikő

KolHÖK EB Elnök v KolHÖK Titkár

A mellékletek listája:
1. számú melléklet: Jelenléti ív
2. számú melléklet: Meghatalmazás



20

1. számú melléklet



21



22



23



24

2. számú melléklet
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